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GPB 23-31 

 

 

Verslag van de bijeenkomst van het Gebruikersplatform Bentwoud 

Datum: 16 november 2023 

Aanwezig: 21 personen 

Afwezig: 4 personen 

 

 

1. Welkom, opening en ingekomen stukken 

De voorzitter opent de bijeenkomst en heet een ieder welkom. Hij vraagt de secretaris of 

er nog ingekomen stukken zijn. 

De secretaris deelt mee dat dat niet het geval is. 

 

2. Mededelingen 

De voorzitter geeft het woord aan boswachters Koen Foget en Milan van der Sluis om 

zich aan de gebruikers voor te stellen. 

Boswachter Koen Foget geeft aan dat hij boswachter Jaap Meere ondersteunt bij zijn be-

heerstaken voor het Bentwoud. Daarnaast ondersteunt hij de vrijwilligers bij hun werk-

zaamheden. 

Boswachter Milan van der Sluis zegt dat hij de toezichttaken in het Bentwoud van Christel 

van Leeuwen heeft overgenomen. Hij deelt mee dat hij in de loop van 2024 een presen-

tatie zal verzorgen hoe de toezichttaken in de praktijk verlopen. Daarnaast wijst hij er 

nog eens op dat klachten en meldingen aan hem per mail gemeld kunnen worden. 

Actiepunt: 23-012 

 

3. Standpuntbepaling Recreatieconcentratiepunt Oost en Aarden Wal 

De voorzitter legt uit dat er in het verleden regelmatig over dit onderwerp gesproken is. 

Inmiddels hebben de Vrienden van het Bentwoud ter zake een brief gestuurd aan de Pro-

vincie Zuid Holland en hun mening kenbaar gemaakt. De Provincie heeft daar op gerea-

geerd maar het antwoord was voor de Vrienden aanleiding om daar weer op te reageren. 

Omdat de Provincie niet in gaat op de argumenten van de Vrienden. 

De voorzitter geeft aan dat het onderwerp weliswaar niet over het Bentwoud zelf gaat en 

het Gebruikersplatform geen formeel standpunt kan en mag innemen maar wel zichtbaar 

kan maken hoe zij tegen deze kwestie aan kijkt. Hij vraagt Kees Bot nog eens uit te leg-

gen wat de knelpunten zijn. 

Kees Bot zegt dat De Vrienden het standpunt innemen dat zij de geplande weg niet willen 

zien, horen of ruiken. De Aarden Wal zorgt daar in principe voor maar er zijn rotondes 

gepland waardoor de Aarden Wal voor een deel wordt onderbroken. Een rotonde is be-

doeld om naar het geplande parkeerterrein Oost te kunnen rijden. Die parkeerplaats 

wordt door de Vrienden als onnodig gezien aangezien er bij Boskoop al parkeerruimte is 

en parkeerplaats Noord vergroot wordt zodra Bentpoort wordt gerealiseerd. 

De voorzitter vraagt om een reactie van de gebruikers. Daarop concludeert hij dat de ge-

bruikers de opvattingen van de Vrienden ondersteunen. Er zal een brief aan de Provincie 

worden gestuurd waarin aangegeven wordt dat de gebruikers kennis hebben genomen 
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van de correspondentie tussen de Provincie en de Vrienden en dat de gebruikers van het 

Bentwoud zich aansluiten bij de opvattingen van de Vrienden. 

Actiepunt: 23-013 

 

4. Presentatie initiatiefplan recreatief verblijf Golfbaan Bentwoud 

De voorzitter nodigt de vertegenwoordigers van Golfbaan Bentwoud uit hun initiatiefplan 

toe te lichten. 

Carla Prins-Laban geeft aan de hand van een power point presentatie uitleg over de plan-

nen, die daarna in detail worden toegelicht door Ivo van Beek. 

Na de presentatie verzoekt de voorzitter de gebruikers te reageren. 

Rob van Daalhoff wil weten hoe de gemeente Alphen aan den Rijn om gaat met dit soort 

plannen. In het verleden is er een notitie verschenen waarin de gemeente haar opvattin-

gen en uitgangspunten rond de Hoogveenseweg heeft vastgelegd. Houdt de gemeente 

die uitgangspunten nog in de gaten? Ontstaat er op den duur niet een hevige concurren-

tie als vergelijkbare plannen ontwikkeld worden?  

De voorzitter antwoordt dat het Gebruikersplatform de heer Wim Kaandorp van de ge-

meente Alphen aan den Rijn zal uitnodigen om te horen hoe de gemeente om gaat met 

de eerder genoemde notitie rond de randen van het Bentwoud. 

Actiepunt: 23-014 

Eerder is in het Gebruikersplatform al eens een plan gepresenteerd op het realiseren van 

10 tiny houses. 

Patrick Dongelmans (gemeente Alphen) zegt dat het plan met betrekking tot de 10 tiny 

houses is ingetrokken en dat het uitnodigen van Wim Kaandorp een goed besluit is. 

Ton Overtoom vraagt of de eerder genoemde notitie inzake de randen van het Bentwoud 

onderdeel vormt van het bestemmingsplan? 

Carla Prins-Laban antwoordt dat het niet het geval is maar wel als leidraad is genomen 

bij het indienen van plannen. 

Kees Dorst vraagt of de Golfbaan eigenaar wordt van de betrokken kavels? 

Carla Prins-Laban antwoordt dat de kavels in eigendom zijn van twee eigenaren die de 

grond zullen overdragen aan de Golfbaan. 

Kees Dorst vraagt welke bestemming het complex krijgt. 

Carla Prins-Laban antwoordt dat het woonhuis de woonbestemming behoudt en de ach-

terliggende nieuwbouw een recreatieve bestemming krijgt. Er is dus geen sprake van 

permanent verblijf. 

Ton Overtoom vraagt waarom het complex van een enorme pergola wordt voorzien. 

Ivo van Beek antwoordt dat dit een schets is en dat bij de verdere uitwerking nog naar 

dit aspect gekeken wordt. 

Waldo van Zuylen adviseert om het project vooral duurzaam op te zetten en goed te la-

ten aansluiten bij het karakter van het Bentwoud. 

Rob van Daalhoff vindt het een goede zaak dat de oude boerderij opgeknapt wordt en 

onderdeel uitmaakt van het complex. Hij heeft ervaren dat vooral de schuur bij deze 

boerderij een zekere historische en bouwkundige oudheid waarde heeft. 

John van Eijk vindt dat er voor gezorgd moet worden dat dergelijke recreatieve voorzie-

ningen op den duur niet worden opgekocht door Roompotachtige organisaties. 

De voorzitter stelt vast dat er positief gereageerd wordt op de plannen van de Golfbaan 

Bentwoud. 

Carla Prins-Laban dankt de gebruikers voor hun inbreng. Wat nu op tafel ligt is een 

schets van de ideeën en opvattingen rond een recreatief verblijf bij de golfbaan. Er gaat 

nu een verdere uitwerking van de plannen plaatsvinden waarover het Gebruikersplatform 

op de hoogte wordt gehouden. 

 

5. Vergaderschema 2024 

De voorzitter deelt me dat voor 2024 een voorlopig vergaderschema is opgesteld en ad-

viseert de gebruikers om de genoemde data alvast in de agenda op te nemen. Er wordt 

nog met Staatsbosbeheer gesproken over deze data omdat rekening moet worden ge-

houden met de mogelijkheid dat bij de uitwerking van het Ontwikkelperspectief andere 
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data nodig zijn om bepaalde plannen in sessies of werkgroepen uit te werken. Het ge-

sprek met Staatsbosbeheer vindt in december plaats. 

 

6. Inbreng Staatsbosbeheer 

Jessie Brandon (Staatsbosbeheer) laat weten dat de vacature van Jonathan Leeuwis niet 

wordt vervuld zoals deze door Jonathan werd uitgevoerd. Er vindt een andere taakverde-

ling plaats omdat boswachter Dick van Stegeren terugkeert in het team Rotteme-

ren/Bentwoud. Dick van Stegeren keert terug als boswachter publiek die onder andere 

samenwerkt met projectleiders en ook verantwoordelijk is voor de verschillende contac-

ten met het publiek. Zijzelf zal als boswachter publiek zich met de vrijwilligers bezig hou-

den die bijvoorbeeld excursies verzorgen. 

Dustin Schouten wijst er op dat het verzorgen van excursies in het Bentwoud van groot 

belang is zeker nu Bentpoort in een volgend stadium komt en er plannen zijn om een tij-

delijke voorziening te realiseren op het terrein waar Bentpoort uiteindelijk gerealiseerd 

gaat worden. 

 

7. Inbreng gebruikers 

• Voortgang en opzet Bentwoud Confrentie 

De voorzitter doet kort verslag van de besprekingen die hij, samen met de Vrienden, 

heeft gehad met de Provincie en Staatsbosbeheer over de in 2024 te organiseren Bent-

woud conferentie. Het doel van die conferentie om de bestuurders en de gebruikers te la-

ten meepraten over de uitvoeringsplannen die nu ontwikkeld worden. Daarnaast wordt 

getracht om de participatie uit te breiden naar andere doelgroepen zoals scholen, jeugdi-

gen, jongeren en ouderen. De conferentie zal op 1 dag plaatsvinden en daarnaast zullen 

er extra activiteiten plaatsvinden om de belangstelling hiervoor te vergroten zodat zoveel 

mogelijk belanghebbende kunnen meepraten over de concept uitvoeringsplannen. 

Mariëlle de Rooij (Provincie ZH) beklemtoont dat de participatie van een ieder belangrijk 

is. Zij dringt er bij de gebruikers op aan zich ook aan te melden om tijdens de conferentie 

ondersteuning te bieden zodat de conferentie ook toegevoegde waarde kan bieden bij het 

verder uitwerken van de uitvoeringsplannen. Deze aanpak kan ook nuttig zijn voor het 

vernieuwen van het Gebruikersplatform om daarin ook participatie te krijgen van groe-

pen die nu niet goed vertegenwoordigd zijn. 

• Onderhoud woudloperspad 

De voorzitter vraagt of de heer Van der Lans dit punt wil toelichten. De heer Van der 

Lans is echter niet aanwezig. 

De secretaris meldt dat het gaat om grote plassen die op verschillende plekken op het 

woudloperspad zijn ontstaan. AV 67 heeft gevraagd hier wat aan te doen. De mail is ter 

behandeling doorgestuurd aan boswachter Jaap Meere. Op veel plaatsen in het Bentwoud 

is sprake van overlast door de hoeveelheid regen die gevallen is. Daar valt nu niet veel 

aan te doen. Staatsbosbeheer is zich er van bewust dat hier wat aan gedaan moet wor-

den en zal dat ook zeker doen. 

• Initiatief Vrienden 

Kees Bost rapport dat de Vrienden een initiatief zijn begonnen om een samenwerking aan 

te gaan met andere vriendengroepen die zich met natuurgebieden bezig houden met als 

doel om voor die gebieden een beschermende status te realiseren. 

 

8. Actiepunten 

De secretaris meldt dat actiepunt 23-011 inmiddels afgehandeld is. 

 

9. Vaststellen verslag bijeenkomst 21 september 2023 

De voorzitter stelt vast dat met betrekking tot de tekst er geen op- of aanmerkingen zijn. 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

Kees Bot vraagt, naar aanleiding van de inhoud, of de mountainbike groep Bentwoud bij 

de aanleg van het parcours rekening houdt met de broedperiode. 

Martin Eelderink antwoordt dat er geen aanleg plaatsvindt in de broedperiode. 

Kees Bot vraagt vervolgens of er, na de aanleg, wel gereden gaat worden tijdens het 

broedseizoen. 
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Martin Eelderink zegt dat er gereden mag worden net zo als wandelen tijdens het broed-

seizoen niet verboden is. 

Waldo van Zuylen vraagt nogmaals aandacht voor het verwijderen van wilgen in de buurt 

bij de ijsvogelwand zoals eerder was afgesproken. 

Actiepunt: 23-015 

 

10. Rondvraag 

Rob van Daalhoff vraagt wat de stand van zaken is met betrekking tot Bentpoort. 

Dustin Schouten antwoordt dat het bestemmingsplan dit jaar afgerond moet worden. Zo 

heeft de gemeente laten weten. Als dit is vastgesteld staan alle seinen op groen. 

Ton Overtoom vraagt wanneer de eerste spade de grond in gaat met betrekking tot het 

mountainbike parcours. 

Martin Eelderink antwoordt dat dat nog enkele weken duurt. 

 

11. Sluiting 

De voorzitter sluit, onder dankzegging voor de inbreng van de gebruikers, de bijeen-

komst. 

 

Zoetermeer, 22 november 2023. 

 

 

 

 

 


